
Melléklet, a 2021.01.28-as HKLE Közgyűlésre 

 

2020-as összefoglaló: 
 
- 1.79m Ft-ot nyertünk el a „Tedd Jobbá” pályázat keretében, amiért közösségépítő rendezvényeket 
kellett megtartanunk és az egészségmegőrzés jegyében sporteszközöket kellett beszereznünk. 
Minden eszköz beszerzésre került, valamint le lettek tárgyalva az előadások és egyéb szerződések. 
Elkezdődtek a rendezvények, de sajnos a pandémia megszakította ezt, így a személyes 
rendezvényeket át kellett tennünk online rendezvényekre. Minden tervezett esemény így lezajlott, a 
lakók nyomtatottan is megkapják az anyagokat. 
- A helyi képviselő (Becsky Úr) többször is meg lett keresve az alábbi témákban, de nem volt 
reszponzív: 
 - helyi busz (egyelőre nem várható, talán az elkerülő megépülésével változhat ez) 
 - távolsági busz (Hajdúsámson önkormányzata nem látja indokoltnak a járatsűrítést) 
 - záróvonal a lakópark bejáratánál (a Közútkezelő nem látja indokoltnak) 
 - Debrecen tábla kihozatala a lakóparkig (DMJV önkormányzata nem látja indokoltnak) 
 - 60-as sebességkorlátozó táblák a lakóparkig (elkészült) 
 - zebra a lakópark előtti buszmegállókhoz (a Közútkezelő nem tartja indokoltnak) 
 - járda a városig (egyelőre nincs tervben DMJV által és a Közútkezelő nem tartja indokoltnak) 
 - bicikli út (talán az elkerülő építésénél ez is megvalósulhat) 
 - mobilszolgáltatók (mindegyik mobilszolgáltatót megkerestük, de a mobil lefedettséggel  
   kapcsolatos panaszokat nem találták megalapozottnak) 

- komposztáló (többet is sikerült intézni az AKSD által) 
- lomtalanítás (sikerült megvalósítani az AKSD által) 
- Internet (a WellOptNet-et leszámítva, egyik vezetékes szolgáltató sem tervez még mindig 

erre jönni) 
 
Pénzügyi beszámoló: 
 
- Tagdíj: Évi 12e Ft/tag 
- 2020-ban beérkezett: 2.470.025 Ft 
- 2020-ban kiadás: 2.059.477 Ft 


